

AIRPORT SHUTTLE

Abfahrt Departure HOTEL	Ankunft an / Arrival at TERMINAL 1		Abfahrt am / Departure at TERMINAL 1	Ankunft Arrival HOTEL
05:39	05:50		05:50	06:10
06:39	06:50		06:50	07:10
07:39	07:50		07:50	08:10
08:39	08:50		08:50	09:10
09:39	09:50		09:50	10:10
10:39	10:50		10:50	11:10
PAUSE				
16:09	16:20		16:20	16:40
17:09	17:20		17:20	17:40
18:09	18:20		18:20	18:40
19:09	19:20		19:20	19:40
20:09	20:20		20:20	20:40
21:09	21:20		21:20	21:40
22:09	22:20		22:20	22:40
23:24	23:35		23:35	23:55

WO?

Hotel: Haltestelle: am Weiher

Terminal 1: Ankunft B5

Ausgang 5-6

WHERE?

Hotel: Bus Stop: Am Weiher

Terminal 1: Arrivals B5 Exit 5-6

Bitte beachten, dass unser Shuttle-Service nur zu den angegebenen Zeiten verkehrt. Die Fahrt vom Flughafen zum Hotel ist kostenfrei, die Fahrt vom Hotel zum Flughafen kostet 5 € pro Person.
Der Shuttle ist nicht barrierefrei. In seltenen Fällen kann der Service z. B. aufgrund von Wetter oder Verkehr ausfallen. Zu Stoßzeiten kann der Shuttle bereits voll sein; ein Sitzplatz kann daher nicht garantiert werden. Bitte plane ausreichend Zeit ein. Reservierungen sind nicht möglich – komme am besten kurz vor Abfahrt zum Shuttle-Punkt. Kosten für alternative Transfers (z. B. Taxi) werden nicht übernommen.

Please note that our shuttle service operates only at the specified times. The transfer from the airport to the hotel is free of charge, while the transfer from the hotel to the airport costs €5 per person.
The shuttle is not barrier-free. In rare cases, the service may be unavailable due to factors such as weather or traffic conditions. During peak times, the shuttle may already be full; a seat therefore cannot be guaranteed. Please allow sufficient time. Reservations are not possible – please arrive at the shuttle pick-up point shortly before departure. Costs for alternative transfers (e.g. taxi) cannot be covered.

Zleep
HOTELS